
Commissie-vergadering gemeente Bergen op donderdag 23 mei 2024 

 

Inrichting Bergen-centrum 

 

Ik begin mij langzamerhand af te vragen wie het er in Bergen voor het zeggen heeft: de 

Gemeenteraad of de Bewonersvereniging Bergen Centrum (met in haar kielzog de Stichting Mooier 

Bergen). Vooral gelet op de verwevenheid van de BBC en de Stichting Mooier Bergen met een 

aantal politieke partijen. Met de vier jaarlijkse gemeenteraadsvergaderingen heeft de kiezer 

mandaat gegeven en daarmee de plicht aan de raad gegeven om beslissingen  te nemen die 

goed zijn voor het dorp, in casu de gemeente. Dat is de taak van de gemeenteraad. Met alle 

respect voor ieders mening en met alle garanties voor burger participatie wordt van de 

gemeenteraad gevraagd een knoop door te hakken in het belang van de toekomst van onze 

dorpen van onze gemeente en vooral de jongeren en ouderen die hier willen blijven wonen.  

Het voorliggende plan biedt kansen om het dorpsplein weer een aanblik te geven die past bij 

het dorp en biedt huisvesting aan gewone jongeren en ouderen. Dit dossier ligt nu al 

decennia op tafel en de aanblik van het centrum wordt er niet beter op. Als de Raad of de 

Commissie dit keer niet besluit de Verklaring Van Geen Bedenkingen te verlenen dan komen 

we niet van de regen in de drup maar van de regen in een stortbui. Dan moeten we weer 

vanaf nul beginnen, nieuwe plannen moeten worden gemaakt, nieuwe vergunningen worden 

verleend, nieuwe participatie trajecten worden ontworpen. Etc. etc. En als er dan een heel 

nieuw plan ligt, over zo’n jaar of 10,  dan is het echt een illusie dat iedereen het daar dan mee 

eens zal zijn. Dan komen daar ook weer bezwaren tegen. Iedere tien jaar zo’n discussie in de 

Raad. En de burger schiet er niets mee op. Die ziet alleen steeds meer kosten op zich af 

komen. En een verdere teloorgang en verpaupering van ons mooie dorpscentrum.  

 

vrgr, Cor Bakker 

 


